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Betreft:  Rondvraag aan het College van Burgemeester en Wethouders van 

de gemeente Westland voor de commissie Ruimte  van 8 september 

2020 

Geacht college  

Al geruime tijd wordt er van meerdere kanten aandacht gevraagd voor de onooglijke toestand 

tegenover de ingang van het Staelduinse Bos.  

Al meerdere jaren geleden vertrok het toen opererende tuincentrum en daarna is in de hoek van de 

Van Rijckevorsellaan en de Staelduinlaan een rimboe ontstaan. 

Iedere bezoeker aan ons Staelduinse Bos ergert zich eraan. Zeker nu er meer en meer bezoekers 

komen nadat er een mooie parkeerplaats is aangelegd. 

We weten dat het stuk grond niet van de gemeente is, maar toch  

zijn onze vragen aan het college: 

 Kent U de situatie? ( bijna onnodig te vragen) 

 Is er in het verleden al eens een poging gedaan om dit op te lossen, wat was toen het 

resultaat? 

 Kunt U nogmaals onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om eea te verbeteren? 
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